
Protokoll for årsmøte i Sagene IF 2024 

Årsmøtet ble avholdt torsdag 21. mars kl. 18 på klubbhuset på Voldsløkka.

1. GODKJENNE DE STEMMEBERETTIGEDE MEDLEMMENE 

● Administrasjonen kontrollerte hvem av de frammøtte som tilfredsstiller Sagene IFs lov § 5

(NIFs lov §§ 2-5, 2-6 og 2-7) og overleverte informasjon om dette, og antall

stemmeberettigede, til styrets leder. Det var 30 stemmeberettigede til stede på årsmøtet. For

de stemmeberettigede som tar ordet oppgis deres stemmenummer etter navnet første gang

navnet er oppført i protokollen.

Vedtak: Alle 30 stemmeberettigede ble godkjent av årsmøtet siden de hadde fylt 15 år, oppfylt sine

medlemsforpliktelser, og vært medlem i minst en måned.

2. VELGE DIRIGENT 

● Styreleder Einar Eriksen (16) innledet, ingen øvrige tok ordet i saken. 

Vedtak: Rune Hauger ble enstemmig valgt som dirigent. 

 
3. VELGE PROTOKOLLFØRER(E) 

● Styreleder Eriksen innledet, ingen øvrige tok ordet i saken.

Vedtak: Pål Wilter Skedsmo ble enstemmig valgt som protokollfører.

 
4. VELGE TO MEDLEMMER TIL Å UNDERSKRIVE PROTOKOLLEN

● Styreleder Eriksen innledet, ingen øvrige tok ordet i saken. 

Vedtak: Johan Offigstad og Irene Heiersjø ble enstemmig valgt til å underskrive protokollen 

 
5. GODKJENNE FORRETNINGSORDEN 

● Forslag til forretningsorden ble gjennomgått av dirigent, ingen øvrige tok ordet i saken.

Vedtak: Forretningsorden ble enstemmig godkjent. 

6. GODKJENNE INNKALLINGEN 

● Styreleder Eriksen innledet. Innkallingen ble lagt ut den 18. februar 2024 på Sagene IFs

nettsider. Ingen øvrige tok ordet i saken.

Vedtak: Innkallingen til Sagene IFs årsmøte 2024 ble enstemmig godkjent.
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7. GODKJENNE SAKSLISTEN 

● Saksliste med saksdokumenter ble gjort tilgjengelig 14. mars 2024 på Sagene IFs nettsider.
Årsregnskapet var ikke klart og må derfor behandles på et fortsettende årsmøte (se sak 9).

  
Vedtak: Sakslisten til Sagene IFs årsmøte 2024 ble enstemmig godkjent. 

 
8. BEHANDLE SAGENE IFS ÅRSBERETNING 

● Styreleder innledet om årsberetningen og dirigent gikk gjennom årsberetningen for

møtelyden.

● Kenneth Eknes (14) bemerket at judo ikke er oppført i oversikten over vedlagte

årsberetninger for avdelingene selv om de har levert årsberetning. Ellers ingen spørsmål eller

merknader.

Vedtak: Den framlagte årsberetningen for Sagene IF 2023 ble enstemmig godkjent med merknad om
at årsberetningen skal oppdateres slik at judo skal føres opp i oversikt over avdelingenes
årsberetninger.

 

9. BEHANDLE SAGENE IFS REGNSKAP
● Sagene IFs regnskap for 2023 med styrets økonomiske beretning, kontrollutvalgets beretning

og beretning fra engasjert revisor var ikke klart til årsmøtet. Styreleder redegjorde for hvorfor

årsregnskapet ikke var klart (sykdom), og ba om at behandling ble utsatt til et fortsettende

årsmøte.

● Maren Simonsen (28) stilte spørsmål om hvorfor årsregnskapet ikke er klart for andre

årsmøte på rad, og lurte på hva som kunne gjøres for å forhindre at dette skjer igjen. Maren

Synnevåg (ikke stemmeberettiget) bemerket at det at årsregnskapet ikke er klart er kritisk

med tanke på behov for å sende regnskap inn som dokumentasjon i søknadsprosesser. Med

bakgrunn i dette behovet ble det foreslått at årsmøtet umiddelbart berammet dato for

fortsettende årsmøte.

● Forslag til vedtak fremmet av Maren Simonsen på årsmøtet: Det fortsettende årsmøtet med

behandling av årsregnskap for 2023 foreslås til torsdag 11. april kl. 18:00

Vedtak: Behandling av Sagene IFs regnskap, kontrollutvalgets beretning og revisors beretning utsettes

til fortsettende årsmøte. Fortsettende årsmøte med behandling av Sagene IFs årsregnskap for 2023

avholdes 11. april kl. 18:00, med frist for sakspapirer 4. april. Enstemmig vedtatt.

10. BEHANDLE ØVRIGE SAKER SOM FREMGÅR AV GODKJENT SAKLISTE 

Innenfor fristen for å fremme saker som var 7. mars, jfr. SIFs lov § 19 (2) og NIFs lov § 2-16, kom
følgende saker som årsmøtet behandlet.
 
10.1 Forslag om lovendringer 

Forslag til lovendringer skal vedtas med⅔ flertall.
 

10.1.1 Tillegg i Sagene IFs lov § 2 – Forslag fra styret
● Styremedlem Pål Wilter Skedsmo (6) innledet om forslaget til lovendring. Ingen øvrige tok

ordet i saken.
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Vedtak: Styrets forslag om følgende tillegg i Sagene IFs lov § 2 ble enstemmig vedtatt: «(6)
Idrettslaget er også medlem av Norges Rumpeldunkforbund, som ikke er knyttet til NIF.»

10.1.2 Endring i Sagene IFs lov § 10 (3), pkt. 14 a. – Forslag fra styret
● Styremedlem Skedsmo innledet om forslaget til lovendring.

● Simonsen spurte om styret hadde utfordringer med å være vedtaksdyktige og om

hensiktsmessigheten av å ha et styremedlem fra hver avdeling (gruppe).

● Skedsmo bekreftet at styret ikke alltid var vedtaksdyktige på møter, og derfor må følge

opp med vedtak og godkjenning av protokoll på e-post i de tilfeller det var nødvendig.

Styret vil vurdere å se på styresammensetningen på nytt før neste årsmøte.

● Styremedlem Michal Abramowski (5) redegjorde for at styret håper at med flere

fullverdige styremedlemmer, vil styret oftere være vedtaksdyktig.

Vedtak:

10.1.2.1 Ny § 10 (3), pkt. 14 a i Sagene Ifs lov ble enstemmig vedtatt og lyder: «Styre med

leder, nestleder, 4 styremedlemmer, 1 styremedlem under 26 år som representerer klubbens

ungdom, samt 1 styremedlem og en personlig vara for denne for hver av gruppene i henhold til

vedtatt organisasjonsplan, jf. pkt. 13.»

10.1.2.2 Det ble enstemmig vedtatt at betegnelsen ‘avdeling’ endres til ‘gruppe’ for å

harmonisere lovens ulike paragrafer, se § 12.

10.1.3 Endring i Sagene IFs lov § 10 (3), pkt. 14 d. – Forslag fra styret
● Styremedlem Skedsmo innledet om forslaget til lovendring, ingen øvrige tok ordet i

saken.

Vedtak: Styrets forslag om endring av Sagene IFs lov § 10 (3), pkt. 14d ble enstemmig vedtak. Ny
ordlyd er: «Valgkomité med leder, 2 medlemmer og 1 varamedlem.»

10.1.4 Endring i Sagene IFs lov § 10 (3), tredje siste avsnitt. – Forslag fra styret

● Styremedlem Skedsmo innledet om forslaget til lovendring

● Styreleder foreslo at styrets forslag burde endres angående hvilke posisjoner som velges i

partallsår og hvilke som velges i oddetallsår. Dette for å harmoniseres med faktiske

valgperioder per nå. Årsmøtet bifalt at denne endringen av forslaget ble tatt inn før

votering.

Vedtak: Styrets korrigerte forslag ble enstemmig vedtatt. Ny ordlyd i Sagene IFs lov § 10 (3),

tredje siste avsnitt lyder: «Valgperioden er 2 år. Styreleder, to styremedlemmer og styremedlem

under 26 år velges i oddetallsår. Nestleder og to styremedlemmer velges i partallsår.

Styremedlemmene fra gruppene velges i oddetallsår og varamedlemmene i partallsår.»

10.2 Forslag om Sagene IFs Virksomhetsplan 2024 – 27 – Forslag fra styret 
● Styreleder innledet. Ingen øvrige tok ordet.  

Vedtak: Den framlagte Virksomhetsplan 2024 – 27 for Sagene IF ble enstemmig vedtatt. 
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11. FASTSETTE SAGENE IFS MEDLEMSKONTINGENT OG TRENINGSAVGIFTER FOR 2024 

● Styreleder innledet for styret. Styrets forslag til treningsavgifter for 2024 er basert på

avdelingenes innsendte forslag.

● Simonsen bemerket at det burde være lettere å være støttemedlem i Sagene IF, og

oppfordret styret til å se på hvordan dette kunne gjøres bedre for å få flere støttemedlemmer.

● Simonsen lurte på hvorfor flere avdelinger ikke hadde justert treningsavgiftene sine opp.

● Eknes redegjorde for prioriteringene de hadde gjort i judo.

Vedtak: 
11.1 Styrets forslag til Sagene IFs medlemskontingent for 2025 ble enstemmig vedtatt. 
11.2 Styrets forslag til fastsettelse av Sagene IFs treningsavgifter for 2024 ble enstemmig vedtatt.

Vedtatte medlemskontingent for 2025 er:
Type avgift? Beløp 2025 Når

faktureres?
Unntak? Dekkes?

Medlemskontingent 2025 – 25 år og yngre 400/485 kr Januar Æresmedl. Ansatte, 
øvrige roller*

Medlemskontingent 2025– 26 år og eldre 500 /585 kr Januar Æresmedl. Ansatte, 
øvrige roller*

Medlemskontingent Skoleprosjekter 100/105 kr Desember Ingen Om finner spons

Medlemskap inngått i okt-des 100/105 kr Desember Ingen

Medlemskontingent U19 lav betalingsevne 50/55 kr Januar Ingen

Medlemskap etter gratis idrettsskole før
sommeren

200/210 August Ingen

Medlemskontingent øvrige lav betalingsevne 100/105 kr Januar Ingen

Støttemedlemskap 
Inkl. medlemskap i supporterklubben

U60: 560/585 kr
O60: 200/285 kr 

Januar Ingen

Avklaringer:  
● Tillitsvalgte valgt på årsmøtet skal iht Sagene IFs lov være medlemmer og betale Medlemskontingent. 
● Frivillige i øvrige roller skal iht vår antidoping policy være medlem, klubben dekker Medlemskontingent

for de av disse som ikke er aktive utøvere selv *
● Alle typer ansatte skal iht vår antidoping policy være medlem, klubben dekker Medlemskontingent for

de av disse som ikke er aktive utøvere selv* 
● Æresmedlemmer har iht Sagene IFs lov unntak fra Medlemskontingenten 

 
12. VEDTA SAGENE IFS BUDSJETT FOR 2024 

● Styreleder innledet om budsjettet og behovet for å bygge opp en økonomisk buffer.

● Ilona Jambor (30) spurte om hvorfor enkelte avdelinger er tillatt å budsjettere med
underskudd når hovedlagets økonomi er anstrengt og hun fremholdt at det nettopp er
innkreving av treningsavgifter som er vanskelig.

● Simonsen fulgte opp med spørsmål om at inngående balanse (de ulike avdelingenes
akkumulerte overskudd eller underskudd) burde inngå som en del av budsjettfremlegget.

● Eknes spurte om hvordan Sagene IF kunne klare å bygge opp en buffer når hver enkelt

avdeling tillates å budsjettere sine budsjetter helt i balanse, og noen tillates å budsjettere

med underskudd.

● Synnevåg bemerket at det ikke er noe i veien for at Sagene IF kan gå med overskudd, selv

om det ikke er et formål i seg selv. Synnevåg mente at det fremlagte budsjettet ikke er

bærekraftig.
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● Jørn Roald Svendsen (12) poengterte at de budsjetterte underskuddene i

enkeltavdelinger antakelig var velbegrunnet.

● Jambor anmodet styret om å legge frem anslag på hvor mye av treningsavgiftene som

ikke blir betalt

● Simonsen fremmet følgende benkeforslag: ‘Behandling av budsjett 2024 foreslås utsatt

til det fortsettende årsmøtet torsdag 11. april, og sees i sammenheng med behandling av

årsregnskapet for 2023.’

Benkeforslaget ble tatt opp til votering ved at benkeforslaget ble satt opp mot styrets forslag.

Vedtak: Styrets forslag til budsjett 2024 for Sagene IF ble vedtatt med 20 mot 10 stemmer.

 
13. BEHANDLE SAGENE IFS ORGANISASJONSPLAN FOR 2024 

Styremedlem Skedsmo innledet for styret. Ingen øvrige tok ordet.

Vedtak:
13.1 Den framlagte organisasjonsplanen for Sagene IF 2024, ble enstemmig vedtatt.
13.2 Med hjemmel i Sagene IFs lov § 12 (2) pkt. a og c. gis styret fullmakt til å gjøre/godkjenne

endringer i organisasjonsplanen etter hvert som arbeidet med Sagene IFs organisatoriske
fundament går framover. Enstemmig vedtatt.

13.3 Sjakk, dart og spill tas opp som grupper i Sagene IF og det søkes medlemskap i eventuelle
tilhørende nasjonale forbund, under forutsetning av at de aksepterer Sagene IF sin lov.
Enstemmig vedtatt.

 
14. VALG

● Valgkomiteens innstilling ble lagt frem av styreleder da ingen fra valgkomiteen møtte. Ingen
øvrige tok ordet.

● Dirigent gjorde oppmerksom at det sittende styre og kontrollutvalg sitter til fortsettende
årsmøte er gjennomført, og at nytt styre og kontrollutvalg først tar over etter dette møtet.

Vedtak:

14.1 Til styrets arbeidsutvalg ble følgende valgt ved akklamasjon:

Posisjon Navn Periode
Nestleder Siri Moe 2024-2025
Medlem (U26) Liv Lundell 2024-2025
Medlem Finn-Ulrik Berntsen 2024-2025
Medlem Mette Karoliussen 2024-2025

Et medlem av styrets arbeidsutvalg står ubesatt.

14.2 Som avdelingsrepresentanter og deres personlige vararepresentanter i styret ble
følgende valgt ved akklamasjon:

Gruppe Posisjon Navn Periode
Innebandy Medlem Ingerid Tvenning Andersen 2024-2025
Bandy Vara Karoline Bakka Hjertø 2024-2025
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Landhockey Medlem Michael Abramowski 2024-2025
Vara Loes van Leeuwen 2024-2025

Tennis Medlem Christian Urhe 2024-2025
Vara Axel Ramfjord 2024-2025

Rumpeldunk Medlem Annika Zangenfeind 2024-2025
Vara Mette Sundal 2024-2024

Håndball Medlem Ida Homme 2024-2025
Vara Einar Alexander Andersen 2024-2025

Sjakk Medlem Dag Høstland 2024-2025
Dart Medlem Gjertrud Risbakken 2024-2025

Styrerepresentanter (og vara) fra fotball, bryting, rugby, sykkel, turn og dans, og spill (opptatt som ny
gruppe) skal velges på fortsettende årsmøte. Det samme for vararepresentant i innebandy, judo og
dart.

14.3 Til gruppeleder ble følgende valgt ved akklamasjon:
Bandy Henning Strøm 2024 2024
Sykkel Håvard Gjersdal 2024 2024-2025
Rumpeldunk Kai Haugen Shaw 2024 2024-2025
Judo Åshild Bremer 2024 2024
Dart Kenneth Eknes 2024-2025 2024-2025

Gruppeledere for fotball, bryting, turn og dans, sjakk og spill er ubesatt og skal velges på fortsettende
årsmøte.

14.4 Til kontrollutvalget ble følgende valgt ved akklamasjon:
Posisjon Navn Periode Avdeling
Medlem Hilde Røer Johnsrud 2024-2025 Innebandy
Vara Kaja Lund Iversen 2024-2025 Fotball

14.5 Til valgkomité ble følgende valgt ved akklamasjon:

Posisjon Navn Periode
Leder Anne Brit Granås 2024-2025

Medlem Morten Kolstad 2024
Medlem Eirik Ravn Haugen Bendixen 2024-2025
Vara Ine Øvrum 2024

14.6 Årsmøtet vedtok enstemmig at styret gis fullmakt til å oppnevne manglende medlemmer av
gruppestyrene.

14.7 Årsmøtet vedtok enstemmig at styret gis fullmakt til å oppnevne representanter til de ting og
møter der Sagene IF har representasjonsrett. 

15. BESLUTTE OM DET SKAL ENGASJERES REVISOR TIL Å REVIDERE IDRETTSLAGETS REGNSKAP 

I henhold til NIFs lov § 2-11 (2) skal organisasjonsledd med en årlig omsetning på fem millioner
kroner, eller mer, engasjere revisor. 
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Vedtak: Styrets forslag om at det får fullmakt til å engasjere revisor og forhandle deres godtgjørelse
ble enstemmig vedtatt.
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Dokumentet er signert digitalt, med Penneo.com. Alle digitale signatur-data i 
dokumentet er sikret og validert av den datamaskin-utregnede hash-verdien av 
det opprinnelige dokument. Dokumentet er låst og tids-stemplet med et sertifikat 
fra en betrodd tredjepart. All kryptografisk bevis er integrert i denne PDF, for 
fremtidig validering (hvis nødvendig).

Hvordan bekrefter at dette dokumentet er orginalen?
Dokumentet er beskyttet av ett Adobe CDS sertifikat. Når du åpner dokumentet i 

Adobe Reader, skal du kunne se at dokumentet er sertifisert av Penneo 
e-signature service <penneo@penneo.com>. Dette garanterer at 
innholdet i dokumentet ikke har blitt endret.

Det er lett å kontrollere de kryptografiske beviser som er lokalisert inne i 
dokumentet, med Penneo validator - https://penneo.com/validator

Signaturene i dette dokumentet er juridisk bindende. Dokument signert med "Penneo™ - sikker digital 
signatur". De signerende parter sin identitet er registrert, og er listet nedenfor.

"Med min signatur bekrefter jeg alle datoer og innholdet i dette dokument." 

Johan Offigstad
Valg av årsmøtet til å signere protokollen
På vegne av: Årsmøtet
Serienummer: UN:NO-9578-5997-4-3808300
IP: 46.15.xxx.xxx
2024-03-28 16:34:02 UTC

Irene Ergun Heiersjø
Valg av årsmøtet til å signere protokollen
På vegne av: Årsmøtet
Serienummer: UN:NO-9578-5998-4-808861
IP: 46.212.xxx.xxx
2024-03-30 14:56:22 UTC

Pe
nn

eo
 D

ok
um

en
tn

øk
ke

l: 
ZS

5P
7-

7U
E0

A-
1U

Q
W

2-
X0

2M
Q

-K
3S

8T
-8

W
Q

I4




Protokoll årsmøte SageneIF 2024
            ZS5P7-7UE0A-1UQW2-X02MQ-K3S8T-8WQI4
            SHA-256
            9c1cbe1afd80520690532bf1d7b92c3211534ce4c74beb4da3f2b4a6a5686e0f
            
                                    
                                                    Årsmøtet
                                                                            Valg av årsmøtet til å signere protokollen 
                                            
                            
        
    

    
    
        
                
                    Erklæring og samtykke
                

                
                    
                        Med min signatur aksepterer jeg innholdet og alle datoer i de følgende dokumenter, identifisert med sin dokumentnøkkel og kryptografiske hash-verdi.
                    

                    
                        Jeg aksepterer at mitt fulle navn, min aktuelle IP-adresse samt mitt offentlige sertifikat lagres og oppbevares digitalt, med det formål å kunne påvise signaturens gyldighet.                    

                    
                        Opplysningene blir innebygd i signaturen, og er altså tilgjengelig for alle med adgang til det signerte materiale.
                    

                    
                        Med min signatur godtar jeg herved den til enhver tid gjeldende sluttbruker-lisensavtalen (EULA) for bruk av Penneo Digital Signature Platform: https://penneo.com/eula                    

                

                
                    Dokumenter som signeres

                    
                        
                            
                                
                                    
                                

                                
                                    Jeg signerer dokumentet ""                                


                                
                                                                                                            - 
                                            på vegne av  
                                            som 

                                

                                
                                    
                                        Dokumentnøkkel: 
                                    

                                    
                                        Dokumentets kryptografiske  hash-verdi: 
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                                                                            Valg av årsmøtet til å signere protokollen 
                                            
                            
        
    

    
    
        
                
                    Erklæring og samtykke
                

                
                    
                        Med min signatur aksepterer jeg innholdet og alle datoer i de følgende dokumenter, identifisert med sin dokumentnøkkel og kryptografiske hash-verdi.
                    

                    
                        Jeg aksepterer at mitt fulle navn, min aktuelle IP-adresse samt mitt offentlige sertifikat lagres og oppbevares digitalt, med det formål å kunne påvise signaturens gyldighet.                    

                    
                        Opplysningene blir innebygd i signaturen, og er altså tilgjengelig for alle med adgang til det signerte materiale.
                    

                    
                        Med min signatur godtar jeg herved den til enhver tid gjeldende sluttbruker-lisensavtalen (EULA) for bruk av Penneo Digital Signature Platform: https://penneo.com/eula                    
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                                    Jeg signerer dokumentet ""                                


                                
                                                                                                            - 
                                            på vegne av  
                                            som 
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                                        Dokumentets kryptografiske  hash-verdi: 
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